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1. Aanleiding 
De Commissie VWS heeft een nader Schriftelijk Overleg (SO) over uw Kamerbrief 

‘herstart verkoopproces Intravacc’ geïnitieerd. Deze nota betreft uw 
beantwoording van de vragen uit het Schriftelijk Overleg. 

2. Geadviseerd besluit 
Beslispunt: 

Stemt u in met de beantwoording van de vragen uit het Schriftelijk Overleg? 
Indien u instemt met de beantwoording wordt u verzocht bijgevoegd document 
met beantwoording te ondertekenen. 

U wordt geadviseerd in te stemmen met bijgevoegde beantwoording. 

Deze beslisnota wordt meegezonden aan de Tweede Kamer. 

De deadline is ingegeven door de interne VWS afspraak om in het algemeen een 

Schriftelijk Overleg binnen vier weken te beantwoorden. Gezien het kerstreces van 
de Tweede Kamer is dit opgeschoven naar een later moment. 

3. Kernpunten 

e Dit nader Schriftelijk Overleg is een vervolg op uw beantwoording van het eer- 
dere Schriftelijk Overleg! met betrekking tot de brief die u op 6 juli jl. aan de 

Kamer heeft gezonden over uw voornemen om het verkoopproces Intravacc 
B.V. te herstarten. 

e _ Er zijn nadere vragen en opmerkingen ingediend door VVD, CDA/CU, PvdA/GL, 

SP en BBB. Sommige vragen zijn in vorig SO ook gesteld. Sommige vragen 
zijn verdiepend. 
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4, 

Groen Links heeft in de procedurevergadering, waarin is besloten tot dit nader 

Schriftelijk Overleg, aangegeven een twee-minutendebat aan te vragen over 

dit onderwerp. 

De SP vraagt de minister alsnog terug te komen op het besluit tot privatiseren 

van Intravacc B.V. 

Uit meerdere vragen spreekt de veronderstelling dat Intravacc vaccins produ- 

ceert, terwijl hier geen sprake van is. 

Uitgangspunt bij de beantwoording is dat voor de borging van de publieke be- 

langen in de vaccinontwikkeling en leveringszekerheid de strategie zich richt 

op het gehele ecosysteem in de EU en internationaal en niet op in één klein 

bedrijf, vaccin of soort technologie. 

Toelichting 

De belangrijke en terugkerende onderwerpen die aan de orde komen in bijgaande 

beantwoording zijn: 

- Onderbouwing pandemische paraatheid agenda, waaruit volgt dat deze het 

besluit herstarten verkoopproces Intravacc B.V. niet beïnvloedt. 

- Het continueren van de deelneming van de Staat in Intravacc B.V. 

onvoldoende bijdraagt aan vaccin-ontwikkeling voor pandemische 

paraatheid. 

- De gekozen opvolging van aanbevelingen rapport ‘vaccins, van productie 

tot preparedness’ van de vaccin gezant. 

- Relatie besluit met debat over geneesmiddelenbeleid 

- Verkoop van productietak van het Nederlands Vaccin Instituut 

- COVID-19 Technology Access Pool (C-TAP) 

Draagvlak politiek 

Motie van Gerven/Hijink (SP), januari 2021, om niet over te gaan tot 

privatisering Intravacc is beantwoord in stand van zaken brief COVID-19 

(februari 2021): het verkoopproces was on hold gezet in afwachting van een 

nadere afweging door het nieuwe kabinet. In de Kamerbrief over de herstart 

van het verkoopproces heeft u de nadere afweging van het kabinet gedeeld 

met de Kamer. 

Motie Hijink (SP), juli 2022, waarin verzocht wordt de privatisering van 

vaccinontwikkelaar Intravacc niet voort te zetten in het licht van het 

voornemen van het kabinet meer ontwikkeling en productie van 

geneesmiddelen en vaccins in Nederland en de EU te laten plaatsvinden. Deze 

motie is niet aangenomen. 

Motie Maatoug/Ellemeet (GL) bij de Algemene Financiële Beschouwingen om 

de privatisering van Intravacc B.V. niet door te zetten met een beroep op de 

verandering in marktdenken. De motie is tot op heden aangehouden. 

De uitwerking van de beleidsagenda pandemische paraatheid is d.d. 4 

november 2022 aan de Kamer gezonden. Naar aanleiding hiervan zijn o.a. 

Kamervragen gesteld over Intravacc B.V. Vragen gaan met name over uw 

geneesmiddelenbeleid, daarbij zullen de antwoorden afgestemd zijn met de 

antwoorden bij dit schriftelijk overleg. 

Kamerbrief geneesmiddelenbeleid d.d. 13 december 2022 

Het beleid op het terrein van de leveringszekerheid van medische producten 
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is gericht op het verminderen van de ongewenste afhankelijkheid van een 

beperkt aantal regio’s van met name de productie van werkzame stoffen voor 

generieke geneesmiddelen en grondstoffen voor geneesmiddelen. Meerdere 

studies, en ook het recente onderzoek van Ecorys naar kwetsbaarheden in de 

keten, dat u kort geleden naar de kamer hebt gestuurd, laten zien dat de 

geografische concentratie van grondstoffen en productieprocessen in 

bepaalde gevallen een risico kan vormen voor de leveringszekerheid. 

In commissiedebat Ontwikkelingen Coronavirus d.d. 15 december 2022 heeft 

Groen Links een vraag gesteld over het privatiseringsproces Intravacc. U 

heeft in antwoord op vragen aangegeven dat geen onomkeerbare stappen 

zullen worden genomen ten aanzien van de verkoop van Intravacc B.V. 

voorafgaand aan twee-minutendebat. 

In de Kamerbrief ‘herstart verkoopproces Intravacc’ heeft u aangegeven de 

Kamer te informeren over de verkoopstrategie alvorens de verkoop 

daadwerkelijk te starten. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

In de communicatie is het van belang te schetsen wat Intravacc B.V. nu is, te 

weten: Intravacc B.V. is een relatief klein bedrijf dat zich enerzijds ontplooit als 

contract development en manufacturing organization (‘CDMO’) die zich bezighoudt 

met het ontwikkelen van vaccinprocessen op onderzoekschaal (tot en met fase 

1&2 klinische studies) ten behoeve van derden. Anderzijds is Intravacc B.V. in 

opdracht van VWS bezig met het ontwikkelen van een aantal vaccin concepten en 

het verbeteren van de procestechnologie rondom vaccin ontwikkeling. Dit betekent 

dat na de vaccin ontwikkelfasen waar Intravacc B.V. zich op richt nog meerdere, 

meerjarige, ontwikkelingsfasen door andere partijen doorlopen moeten worden om 

te komen tot een goedgekeurd vaccin dat op grote schaal geproduceerd kan 

worden. Het op de markt brengen van een vaccin vraagt om grote investeringen 

en die worden uitgevoerd door andere partijen. 

Intravacc B.V. is geen producent van vaccin eindproducten en draagt daarom niet 

direct bij aan de leveringszekerheid van vaccins. 

c. Financiéle en personele gevolgen 

N.V.T. 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

Formeel-juridisch is voor de verkoop van de aandelen van Intravacc B.V. 

instemming van de Tweede Kamer niet vereist. De oprichting van de B.V. is 

destijds met instemming van beide Kamers gebeurd en destijds was al duidelijk 

dat dit alles gebeurde met het oog op een verkoop. 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

De beantwoording is tot stand gekomen in afstemming tussen BPZ, PP, GMT, WJZ, 

programmadirectie ‘voorgenomen verkoop Intravacc B.V.’ en het ministerie van 

Financiën (directie Financieringen). 

f. Gevolgen administratieve lasten 

N.V.T. 

g. Toezeggingen 

N.V.T. 

Pagina 3 van 4



h. Fraudetoets 

N.V.T. 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
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